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 - Avdeling for Fag, Forskning og Undervisning 

Møtereferat 
 
Deltakere:       
Aud Torild Fjellså, Geir T. Tonning, Hallfrid Kristoffersen, Hege Skjelbred-Knudsen, 
Marianne Reve, Randi Carlsen, Vibeke Kaarstad 
Forfall: 
Gyongyi Soyer, Marianne H. Secher, Veronica Nesset 
 
Kopimottakere:  
Sissel Hauge, Eldar Søreide 
 
Møteleder: Hege Skjelbred-Knudsen 
Møtedato:  12.02.2020 
Klokkeslett: 1500-1800 
Møtenr: 01/20  
Møtested: Direktørens møterom 
Arkivref: 2020/734 - 18309/2020 

 

 

Møtereferat Brukerutvalget 12.02.2020 
 

Saksnr Emne  Ansvarlig 
01/20 Godkjenning av innkalling og referat fra 11.12.2019 

Referat og møteinnkalling godkjent.  
 

 

   
02/20 Status Pasientreiser.  

Presentasjonen er vedlagt.  
Det foregår en interregional utredning av organiseringen av 
pasientreiseområdet. Høring ang. dette skal sendes ut til alle 
involverte inkl. Brukerutvalget.  
De som reiser uten rekvisisjon skal også bli ivaretatt av 
pasientreiser.   
Viktig å påse at alle som kan reise på en annen måte enn med 
drosje gjør det. 20-30% av alle som bruker pasientreiser har 
særskilte behov. Ved rekvirering er det viktig å definere 
behov nøye, f.eks. i forhold til ledsager.  
 
Pasientreiser (helseforetaket) har anledning til å bruke egne 
biler, når ny drosjeregulering trer i kraft (mai/juni).  
 
Selvbetjeningsordningen vil bli en del av Helse Norge. 
 
Brukerutvalget takker for god oppdateringen.  

Razmus 
Viggen 

   
03/20 Norsk Sykepleieforbund; Hva er sykepleieforbundet 

opptatt av og hva er evt. utfordringene? 
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Foretakstillitsvalgte Aud Riise og Hovedtillitsvalgt Gunn Elin 
Rosseland:  
Hvorfor det er viktig å ha gode arbeidsvilkår for 
sykepleierne:   

 Medlemmene er opptatt av arbeidstid og bemanning. 
Det er blitt gjort mye bra på SUS i forhold til 
heltidsproblematikken for sykepleierne. Ikke alle er 
enig i forutsetningene for å få full stilling og velger 
derfor å jobbe redusert, noe som går ut over pensjon. 
Flere velger også å gå i redusert stilling pga stor 
arbeidsbelastning.  

 Viktig for sykepleierne å ha gode arbeidsplaner da det 
er krevende å gå turnus, det er mye fokus på 
helsefremmende arbeidsplaner for å ivareta god helse 
og for å kunne stå lengre i jobb.  

 1 av 5 sykepleiere velger å gå ut av yrket etter 10 år, 
dette henger sammen med arbeidstid og 
arbeidspress.  

 Mangel på spesialsykepleiere er bekymringsfullt.  
 NSF har vært opptatt av forskjellen mellom 

turnusarbeid i helsesektoren og skiftarbeid i 
industrien – industriarbeideren jobber 2 timer 
mindre pr. uke, dette utgjør 3 uker pr. år. Saken har 
vært oppe politisk. 

 Å jobbe som sykepleier er et givende yrke, 
takknemlighet fra pårørende og pasienter gjør at man 
tåler mye.  

 
 Brukerutvalget takker for interessant orientering.  

   
   
04/20 Diskusjon: Hvordan få til brukerinvolvering i prosjekt.  

Helse Stavanger og Stavanger kommune har gått sammen 
om å utarbeide et felles opplæringsprogram i 
forbedringsarbeid.  Her er brukerrepresentanter invitert til å 
delta. Målet med å delta må være at brukerne blir sett og 
hørt. I prosjekter er det viktige å avklare forventningene til 
de forskjellige rollene.   
BU planlegger en felles gjennomgang av E-
læringsprogrammene om brukermedvirkning generelt og i 
forskningsprosjekter, samt i forbedringsarbeid/-metodikk   

 

   
 Eventuelt:  

Vibeke Kaarstad etterlyser lederlinjer på Øye pol.kl. i 
Hillevåg – Sissel Hauge tar saken videre.  
Sissel Hauge innkaller til møte med leder og nestleder i BU 
for å diskutere ledelsens forslag til brukermedvirkning i 
ulike råd og utvalg som omhandler kvalitet og 
pasientsikkerhet.  
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Karin Irene Eide 
referent  


